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Styresak 064-2024  
Driftsorientering fra administrerende direktør 

 

 

 

Innstilling til vedtak: 

1. Styret tar saken til orientering. 
 

Orientering: 

1. Sommeren 

De foreløpige tilbakemeldingene vedrørende sommeren og drift ved Nordlandssykehuset 
tyder på at det har vært en travel tid, men at driften har gått bra. Det har vært jobbet svært 
godt ved alle våre lokasjoner, og det er på sin plass å berømme våre ansatte for en meget god 
innsats. I løpet av høsten vil sommeren bli evaluert, og vi vil bruke læringspunkter fra 
evalueringen aktivt i planleggingen av neste sommer. 
 
2. PCI 

Etter foretaksmøtet 04.07.2024 har det vært et møte mellom administrerende direktør ved 
Unn og administrerende direktør ved Nordlandssykehuset. Her var det flere tema på 
dagsorden, og det ble tid til en innledende diskusjon om håndtering av oppdraget knyttet til 
PCI. Det er stor enighet om at vi skal løse dette oppdraget sammen. 19.08.2024 hadde 
Nordlandssykehuset et møte med ekstern jurist med kompetanse innen 
virksomhetsoverdragelse da vi ikke har tilsvarende kompetanse selv. Styret vil bli holdt 
orientert om framdriften i det videre arbeidet. Protokoll fra foretaksmøtet vil bli forelagt 
styret som referatsak så snart den er godkjent. 

 
3. Ventetidsløftet 

Med bakgrunn i Ventetidsløftet som ble signert 13. mai 2024 har de regionale helseforetakene 
fått et oppdatert oppdrag om å øke innsatsen for å redusere ventetidene i sykehusene.  
Etter bestilling fra Helse Nord RHF knyttet til knyttet til de 49,2 mill. kr som Helse Nord har 
fått som et engangstilskudd sendte vi inn forslag til tiltak innenfor følgende identifiserte 
områder:   

• Habilitering barn 
• Psykisk helsevern barn og unge 
• Psykisk helsevern voksne 
• Ortopedi 
• Øre-nese-hals 
• Hjertemedisin, Vesterålen 

Saksbehandler:  Siri Tau Ursin 
Dato dok: 20.08.2024 
Møtedato: 27.08.2024 
Vår ref:  2024/1534 

https://www.nordlandssykehuset.no/49aabe/siteassets/documents/styret-i-nordlandssykehuset/styremoter-2024/22.-mai/styresak-044-2024_vedlegg_5_ventetidsloftet_med-signaturer.pdf


 

Styresak 064/24                                   Møtedato: 27. august 2024                                                           2 

• Ventelisterydding og økt kapasitet for oppstart skjemabasert oppfølging 
 
Vi har ikke fått tilbakemelding om hvor stor andel Nordlandssykehuset vil få av de 49,2 mill. 
kr knyttet til beskrevne tiltak fra oss. 
 
Siden 21. juni er det på bestilling fra Helse nord RHF sendt ukentlig rapportering på status og 
tiltak for reduksjon av langtidsventende (ventetid over 6 mnd og over 12 mnd). Antall 
ventende over 1 år er redusert fra 50 pasienter til 28 pasienter, mens antall ventende over 6 
mnd er økt fra 581 til 595.  
 
Tiltak i sommer har hovedsakelig vært ventelisterydding. I tillegg har det gjennom våren og 
sommeren vært arbeidet med reduksjon av langtidsventende innenfor hjertemedisin i 
Vesterålen, hvor gjennomsnittlig ventetid for ventende er redusert fra 125 dager til 29 dager. 
Innenfor psykisk helsevern voksne planlegges oppstart av pilot. Her gjør Helse Nord RHF en 
avtale/ anskaffelse med behandlere som Nordlandssykehuset kan benytte for å gi helsehjelp 
til pasienter med lang ventetid/ truende fristbrudd. 
 
Planlagte tiltak innenfor øre-nese-hals er skjemabasert ventelisterydding, kveldspoliklinikk, 
økning av antall overleger fra 5 til 6, kartlegging og oppstart av skjemabasert oppfølging 
istedenfor fysiske/ digitale kontroller, redusert ambulering Lofoten og Vesterålen fordi Bodø 
har betydelig lengre ventetid, tidligere oppstart med poliklinikk (bruke mer av dagen) og 
revurdering av eksisterende kontrollforløp. 
 
Det er gitt eller vil bli gitt oppdrag til Barneklinikken, PHR-klinikken og Kirurgisk klinikk 
knyttet til konkrete tiltak for reduksjon av langtidsventende knyttet til de identifiserte 
områdene beskrevet ovenfor. 
 
Det er planlagt dialogmøte med foretakstillitsvalgte og verneombud 23.august knyttet til 
Ventetidsløftet. 
 
4. Annet 

Fagdirektør Tonje Hansen har takket ja til stilling som klinikksjef i Hammerfest, 
Finnmarkssykehuset. Hun er i første omgang konstituert i ett år, og tiltrer stillingen 
23.09.2024. Administrerende direktør jobber med å finne en god løsning for 
Nordlandssykehuset og fagavdelingen i fagdirektørs fravær.  
 


